
           05.12.24 

 

Referat FAU møte 
 

 

Til stede:  

 

Elisabeth Fjellvikås (10. trinn) 

Glenn Earl Eide (4. trinn) 

Ida Merete Dahl (5. trinn, vara for Marte) 

Lars Breiset (6. trinn, vara for Vibeke) 

Hanne Askestad Myraune (8. trinn) 

Kristin Arna (3. trinn) 

Karianne Ude (2. trinn, vara for Joakim Mollan) 

Forfall:  

Cecilie Ring (1. trinn) 

May Iren Korsnes (7. trinn) 

Signe Seem ( 9. trinn) 

 

 

 

Runde rundt bordet, hva rører seg på trinnene: 
 

- Tilgang på vann i kantina. Få opp en utslagsvask på utsiden.  

- Mobbesak; elever på 3. trinn melder om mobbing av elever fra trinnet over. På vei til 
skolen og i friminutt. (rapportert fra foreldre) 

- SFO; må de ha planleggingsdager (3 stk) sammen med skolen i begynnelsen av året? 
Klusser til arbeidsdagen for foreldre som har begynt på jobb etter ferien. 



- Referater fra SU møter ikke oppdatert på kommunens nettsider. 

-Regler og rutiner for innsamling er midler er fortsatt en utfordring- tas opp med skolen 
og avd leder u. trinn. 

 

 

 

Sak 07/24 
SFO; organisering, innhold, pedagogisk forankring i ny opplæringslov? Planleggingsdager 
rett etter ferien, kan de tas bort/flyttes? Skal vi ta saken inn i SU? Arb miljø for ansatte 
(støy, inneklima, norm for antall ansatte) Sees i lys av internkontrollrevisjon av 2024. 

 

Sak 08/24 
Livsglede for barn og unge; Invitere frivilligheten til møte om det lar seg gjøre å ha 
voksenpersoner på skolen i skoletiden, enten som trygghetspersoner i friminutt og/eller i 
kantina. Kan de lage og servere mat innimellom. Krever avklaringer med skolen og 
tilgang til kantine. Forutsetter politiattest og at kommunen har rutiner for å kvalitetssikre 
dette. 

 

Sak 09/24 
Forslag til budsjett 2025; FAU slutter seg til SU sitt innspill. FAU ønsker å presisere den 
viktige sammenhengen mellom realiseringen av Forebyggende plan for barn og unge på 
Frosta og ansvaret som påligger kommunen for tilstrekkelig undervisningspersonell i ny 
opplæringslov, §17-7. 

 

10/24 
Storforeldremøte januar/februar 2025: FAU og skolens ledelse har dialog om rammer og 
innhold for møtet. Eksterne innledere typ Hammersmark og fenriken koster en del, men 
kan være verdt det. FAU undersøker muligheter for sponsorer lokalt. 

 

 

 


